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Protokół Nr IV/2014 
 IV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 26 lutego 2015 r. 
BR.0002.2.2015 
IV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady Powiatu 
Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 16 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu III sesji 
Rady Powiatu z dnia 29 stycznia 2015 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 14 - jednogłośnie. 
Protokół III sesji z dnia 29 stycznia 2015 r.  został zatwierdzony. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu III sesji z dnia 29 stycznia 2015 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Giżyckiego w 2014 r.  
7. Informacja o podejmowanych działaniach w ramach porozumień o współpracy 

z partnerami z kraju i zagranicy za rok 2014 i plany na rok 2015. 
8. Informacja o podejmowanych działaniach i efektach w zakresie promocji powiatu 

za rok 2014 i plany na rok 2015. 
9. Sprawozdanie za 2014 r. z wysokości średnich miesięcznych wynagrodzeń nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Giżycki. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opinii i wniosków  Komisji Spraw Społecznych 

Rady Powiatu w Giżycku. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku 

Szkoły Policealnej. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 

Zawodowych w Giżycku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom zatrudnionym 
w szkołach i placówkach Powiatu Giżyckiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej Powiatu  
Giżyckiego  na lata  2015 – 2017”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Powiatu Giżyckiego do 
Stowarzyszenia  Wielkie Jeziora Mazurskie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie  przekazania skargi według właściwości. 
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich 
zatwierdzania . 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
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19. Sprawy różne. 
20. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi dotyczące 
porządku obrad. 
U uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zgłosiła autorską zmianę do porządku obrad : wycofanie 
z porządku punktu 16 - Podjęcie uchwały w sprawie  przekazania skargi według 
właściwości. W uzasadnieniu powiedziała, iż osoba skarżąca wycofała  skargę na działalność 
Przewodniczącej Rady Powiatu, którą mieliśmy przekazać do Wojewody. Skarżący 
doprecyzował pismo, z którego wynika, że pierwotna skarga  jest skargą na Starostę.  
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała zmianę w porządku obrad pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób. 
Punkt 16 - Podjęcie uchwały w sprawie  przekazania skargi według właściwości został 
wycofany z porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Wyraziliśmy zgodę na wydzierżawienie pomieszczeń w niskim parterze budynku 
głównego szpitala dla firmy Optimed Kętrzyn na zorganizowanie laboratorium 
analitycznego, które zostaną wyremontowane przez Optimed. W ten sposób zostaną 
uwolnione pomieszczenia dotychczas zajmowane. 

2) Podjęliśmy decyzję o wzroście opłat czynszu o 1,8% dotyczącą wynajmowanych 
lokali w budynku Przychodni na ul. Bohaterów Westerplatte. Przyjęliśmy powyższy 
wskaźnik na podstawie wzrostu o ten sam wskaźnik kosztów bieżących utrzymywania 
tego budynku. 

3) Kwotą 500 zł postanowiliśmy dofinansować konkurs fotograficzny pn. Najciekawszy 
Obiekt Przyrody. O dofinansowanie wystąpił Ośrodek Doradztwa Rolniczego. 

4) Miejski ośrodek Sportu i Rekreacji w Giżycku zwrócił się z prośbą o rozważenie 
możliwości wprowadzenia w okresie od 30 czerwca do 31 sierpnia br. dodatkowego 
otwarcia mostu obrotowego dla ruchu wodnego w godzinach: 20.30 – 21.00 
uzasadniając to zapotrzebowaniem ze strony żeglarzy oraz planami przebudowy 
kanału niegocińskiego, który będzie zamknięty dla żeglarzy. Wyraziliśmy zgodę na 
dodatkowe otwarcie mostu pod warunkiem, ze remont Kanału Niegocińskiego będzie 
faktycznie prowadzony i z tego powodu żegluga po nim będzie niemożliwa. 

5) Wraz z P. Lidią Należyty – Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych odbyliśmy 
spotkanie z wójtami i burmistrzami na temat ewentualnego wejścia poszczególnych 
gmin udziałem do naszej spółki Szpital Giżycki. Zainteresowanie ze strony 
poszczególnych gmin przyjęciem współodpowiedzialności za losy szpitala były różne 
– generalnie nie wywołało to zbyt wielkiego zainteresowania. Wg wójtów 
i burmistrzów warunkiem ewentualnego rozważenia propozycji jest rozwiązanie 
umowy operatorskiej. 

6) Odbyło się Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. Prezesem Związku 
został wybrany Ludwik Węgrzyn – Starosta Bocheński – tę funkcję pełni po raz drugi; 
członkiem Zarządu – Andrzej Nowicki – Starosta Pilski, członkiem Komisji 
Rewizyjnej – Andrzej Czółek – Starosta Gołdapski. 

7) Z ważniejszych wydarzeń należy odnotować uroczysty pogrzeb 9 żołnierzy wyklętych 
w Orłowie, którzy w 1946 r. zginęli w potyczce z oddziałami UB. 

8) Odnośnie szpitala – Operator wezwał nas do natychmiastowego odwołania prezesa 
spółki p. Anetty Gaweł i w to miejsce powołania nowego prezesa wskazanego przez 
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GNS. Również przedstawiciel GNS w radzie Nadzorczej naszej spółki zawnioskował 
o pilne zwołanie Rady Nadzorczej w tym celu. Wychodząc z założenia, że kwestia 
odwoływania i powoływania prezesa spółki ma umocowanie w umowie między 
operatorem i powiatem, Rada Nadzorcza może rozpatrzyć wniosek o odwołanie 
prezesa tylko z powodu ważnych przyczyn. Ponieważ wnioskodawca nie wskazał 
ważnych przyczyn Rada Nadzorcza większością głosów wniosek przedstawiciela 
GNS odrzuciła.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do Zarządu. 
Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
L. Należyty odczytała, celem zapoznania wszystkich radnych, wnioski, jakie Komisja Spraw 
Społecznych podjęła na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2015 r.: 

1) Przygotowanie  przez Zarząd - na sesję kwietniową - Stanowiska w sprawie 
uregulowania spraw własności i prowadzenia zadań Międzyszkolnej Bazy Sportów 
Wodnych, aby Rada Powiatu mogła je podjąć i przesłać Burmistrzowi Miasta 
Giżycka. 

2)  Przygotowanie statystyki – ile było wypadków i kolizji na skrzyżowaniu ul. 
Obwodowej  z  ul. Świderską na przestrzeni lat 2009 – 2014. 

3) Ustanowienie większego parkingu dla niepełnosprawnych przy wejściu do PCPR, aby 
można było wygodnie podjechać i wysadzić osobę niepełnosprawną pod budynkiem. 

4) Zakazać uczniom palenia papierosów przed tym budynkiem. 
5) Na tablicy zakazu parkowania przed PORE dopisać - z wyjątkiem sobót i niedziel. 

Poprawić nawierzchnię dojazdu do tego parkingu. 
6) Zwrócić się do właściciela drogi krajowej o sprawdzenie stanu drzewostanu (drzewa 

próchniejące, przepołowione), na odcinku – od skrzyżowania ul. Moniuszki 
w kierunku na Kętrzyn – do Baru Leśnego, gdyż zagraża to bezpieczeństwu pojazdów 
i pieszych. 

J. Łożyński zapytał jakie są postępy w sprawie zakupu nowego generatora do szpitala. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 

1) Wnioski Komisji Spraw Społecznych były przedmiotem analizy na posiedzeniu 
Zarządu w dniu dzisiejszym o godz. 14.00 – omówiliśmy wszystkie sprawy  co do 
sposobu realizacji; 

2) Agregat – zaistniał pomysł, aby zwrócić się do Wojewody o świadczenia w ramach 
bezpieczeństwa (w zaszłym roku pozyskaliśmy od Wojewody na sprzęt dla szpitala 
ok. 100 tys. zł). Co do zakupu – przekazaliśmy Burmistrzowi Miasta prośbę 
o rozważenie możliwości – bowiem z tytułu  podatku od nieruchomości szpital płaci 
rocznie dla Miasta 140 tys. zł. Szukamy rozwiązania, ażeby pozyskać pieniądze 
z zewnątrz, a nie z budżetu szpitala. 

M. Drzażdżewski dodał, iż najpierw chcemy pozyskać pieniądze z budżetu państwa, we 
wtorek będzie spotkanie z Wojewodą, potem wrócimy do rozmowy z Burmistrzem. 
H. Sarul, na prośbę pracowników szpitala, zwróciła się do Starosty o zorganizowanie 
spotkania, aby ich utwierdzić, że są bezpieczni, że GNS nie zrobi im krzywdy i że 
rozwiązanie umowy z GNS będzie jak najszybciej. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że może to być otwarte spotkanie z pracownikami, to 
tylko kwestia ustalenia terminu. Wpłynęło pismo od związków zawodowych w kwestii okresu 
ochronnego, po tym dniu nie będzie żadnych działań zmierzających do redukcji, a jeśli będą, 
to będą poprzedzone głęboką analizą spraw demograficznych, o zamierzeniach załoga będzie 
informowana. 
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H. Sarul zapytała jaki jest zakres władania GNS i czy nie możemy przyjąć takiego 
stanowiska, że do końca wygaszenia umowy okres ochronny w zatrudnieniu i płacach będzie 
przedłużony. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że pakiet socjalny jest zawarty w umowach dwustronnych, 
GNS dostała wyraźną informację kto jest właścicielem szpitala i nic się nie będzie działo. 
Innych spraw i pytań  nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja o realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Giżyckiego w 2014 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją. 
 
Ad. 7. Informacja o podejmowanych działaniach w ramach porozumień o współpracy 
z partnerami z kraju i zagranicy za rok 2014 i plany na rok 2015. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją. 
 
Ad. 8. Informacja o podejmowanych działaniach i efektach w zakresie promocji powiatu 
za rok 2014 i plany na rok 2015. 
Informacje stanowią załączniki nr 5, 5A i 5B do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie za 2014 r. z wysokości średnich miesięcznych wynagrodzeń 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Giżycki. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się ze Sprawozdaniem. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opinii i wniosków  Komisji Spraw 
Społecznych Rady Powiatu w Giżycku. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 
zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.35.2015 w sprawie przyjęcia opinii i wniosków  Komisji Spraw 
Społecznych Rady Powiatu w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku 
Szkoły Policealnej Nr 3. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
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Uchwała niniejsza poprzedza podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 
przy Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku. Proces likwidacji szkoły wchodzącej w skład 
zespołu szkół lub placówek poprzedzony jest wyłączeniem jej ze struktury zespołu. Zgodnie 
z art. 62 ust. 5 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty ( Dz. U. z 2004 r., Nr 256, 
poz. 2572 z późn. zm.) likwidacji szkoły wchodzącej w skład zespołu dokonuje się 
dwuetapowo. Po pierwsze należy organizacyjnie wyodrębnić szkołę z zespołu a następnie tak 
wyodrębnioną szkołę zlikwidować przy zastosowaniu art. 59 ustawy o systemie oświaty.   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych zapoznały 
się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.36.2015 w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku 
Szkoły Policealnej Nr 3 została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Proponowany projekt uchwały dotyczy zamiaru likwidacji szkoły, która formalnie istnieje 
w powiatowym systemie edukacyjnym, ale do której nie dokonano naboru od 2006 roku. 
Szkoła Policealna Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych w Giżycku kształciła młodzież 
w zawodzie technik obsługi turystycznej. Pierwszy nabór do tej szkoły odbył się w roku 
szkolnym 2004/2005, gdzie do szkoły zakwalifikowało się 27 osób. W roku szkolnym 
2005/2006 25 słuchaczy ukończyło szkołę. Nabór do szkoły ogłaszano również w kolejnych 
latach, jednakże nie zgłosiła się wymagana liczba kandydatów. Wobec istniejącego niżu 
demograficznego wszystko wskazuje na to, iż szkoła nie zostanie reaktywowana. W dniu 
8 listopada 2012 r. Rada Powiatu w Giżycku uchwałą nr XXII.141.2012 zadecydowała 
o likwidacji niektórych szkół, których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki, jednakże 
na wniosek związków zawodowych i Zespołu Szkół Zawodowych z procedury likwidacyjnej 
wyłączono wówczas Szkołę Policealną Nr 3. 
Likwidacja wymienionej w projekcie uchwały szkoły nie spowoduje utraty szansy na 
zdobycie poszukiwanych zawodów oraz nie wpłynie na pogorszenie sytuacji zawodowej osób 
zatrudnionych. Nowa struktura szkół ponadgimnazjalnych zapewnia dorosłym możliwość 
kształcenia w ramach kwalifikacyjnych kursów zawodowych.  
Zgodnie z art. 59 ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty ( Dz. U. z 2004r., 
Nr 256, poz. 2572 z późn. zm.), szkoła publiczna prowadzona przez jednostkę samorządu 
terytorialnego, może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez organ prowadzący 
szkołę, po zapewnieniu przez ten organ uczniom możliwości kontynuowania nauki w innej 
szkole publicznej tego samego typu, a także kształcącej w tym samym lub zbliżonym 
zawodzie. Warunek ten nie dotyczy tej szkoły, ponieważ na dzień dzisiejszy nie posiada 
żadnych słuchaczy. Organ prowadzący jest zobowiązany, co najmniej na sześć miesięcy 
przed terminem likwidacji szkoły, zawiadomić o zamiarze jej likwidacji: rodziców uczniów 
(w przypadku szkoły dla dorosłych- uczniów), właściwego kuratora oświaty oraz organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego właściwej do prowadzenia szkoły danego 
typu. W przypadku Szkoły Policealnej Nr 3, która nie ma słuchaczy, warunek zawiadomienia 
uczniów o zamiarze likwidacji szkoły nie będzie miał zastosowania.    
W dniu 29 stycznia 2015 r. Rada Powiatu w Giżycku podjęła uchwałę nr III.31.2015 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół Zawodowych 
w Giżycku. Projekt uchwały intencyjnej o zamiarze likwidacji Szkoły Policealnej nr 3 został 
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pozytywnie zaopiniowany przez Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty a także 
związki zawodowe zrzeszające nauczycieli tj. Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd 
Oddziału w Giżycku oraz Międzyzakładową Organizację Związkową Pracowników Oświaty 
NSZZ ,,Solidarność” z siedzibą w Wilkasach. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych zapoznały 
się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.37.2015 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom zatrudnionym w szkołach 
i  placówkach Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
W istniejącej formule prawnej określonej ustawą o systemie oświaty, szkoła publiczna jest 
organizacją zarządzaną kolegialnie, w której najistotniejsze decyzje podejmowane są w 
drodze uchwały przez radę pedagogiczną. Szkołą kieruje nauczyciel, któremu powierzono 
stanowisko kierownicze nazywany dyrektorem (pełnienie funkcji dyrektora przez nie 
nauczyciela jest traktowane jako wyjątek). Powierzanie funkcji kierowniczej nauczycielowi 
jest dokonywane na określony okres (na ogół na 5 lat), po którym ten nauczyciel 
automatycznie wraca do poprzednio wykonywanych zadań (o ile nie wygra kolejnego 
konkursu na dyrektora szkoły lub przejdzie na emeryturę). Dlatego dyrektor szkoły powinien 
być czynnym nauczycielem, czyli prowadzić również pewną liczbę zajęć dydaktycznych, 
a jednocześnie posiadać warunki do sprawowania funkcji kierowniczej. Ustawodawca 
rozwiązał ten problem umożliwiając organom prowadzącym obniżenie liczby realizowanych 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 
funkcje kierownicze. Zagadnienie to w Powiecie Giżyckim jest uregulowane Uchwałą nr 
XXIV.160.2013 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 31  stycznia 2013 r. w sprawie obniżenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach Powiatu Giżyckiego. 
Konieczność podjęcia niniejszej uchwały wynika z faktu utworzenia nowej jednostki 
powiatowej tj. zespołu placówek oświatowych pn. Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji 
oraz konieczności określenia przez organ prowadzący  obniżki tygodniowego wymiaru zajęć 
dyrektora w/w zespołu placówek. Zważywszy na to, iż w skład przedmiotowego zespołu 
wchodzą trzy placówki, a dyrektorem PORE może być nauczyciel zatrudniony w każdej 
z tych placówek, określono obniżkę godzin dydaktycznych dla poszczególnych placówek. 
Ponadto dodano stanowisko wicedyrektora Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji ze 
wskazaniem wymiaru obniżek. Istotną zmianą w projekcie uchwały jest wprowadzenie 
zapisów uzależniających przyznanie nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze 
w szkołach obniżek w  zależności od ilości uczniów szkoły. W szkołach Powiatu Giżyckiego 
często występują oddziały dwu zawodowe, które można interpretować w dwojaki sposób: 
jako jeden oddział lub dwa, a na wielu zajęciach występuje dzielenie na grupy. Licea 
ogólnokształcące tworzą oddziały 24 osobowe a inne szkoły liczące do 30 uczniów, 
a w szkołach dla dorosłych przekraczające tą wartość.  W Centrum Kształcenia Praktycznego 
występują wyłącznie grupy. Dlatego określenie wielkości zadań kierowniczych liczbą 
uczniów jest bardziej obiektywne niż liczbą oddziałów. Zapis ten, pozwoli również 
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dyrektorom uniknąć nacisków i pokus do rozdrabniania szkoły na dużą liczbę oddziałów, 
zwiększających koszty funkcjonowania szkoły.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych zapoznały 
się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.38.2015 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom zatrudnionym w szkołach 
i placówkach Powiatu Giżyckiego została podjęta –stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
Powiatu  Giżyckiego  na lata  2015 – 2017” . 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Dnia 1 stycznia 2012r. weszła w życie ustawa z 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. z 2013r., poz. 135 ze zmianami). Zgodnie z art. 180 pkt 1 
w/w ustawy: „Do zadań własnych powiatu należy opracowanie i realizacja  3 – letnich 
powiatowych programów dotyczących rozwoju pieczy zastępczej, zawierających między 
innymi coroczny limit rodzin zastępczych zawodowych”. W tym stanie rzeczy przedkładamy 
„Program Rozwoju Pieczy Zastępczej Powiatu Giżyckiego na lata 2015-2017” w brzmieniu 
określonym załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Art. 5 ustawy z dnia 20.07.2000r. 
o ogłoszeniu aktów normatywnych (Dz. U. z 2011r. Nr 197, poz. 1172 z późn. zm.) daje 
możliwość nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy obowiązującej, jeżeli zasady 
demokratycznego państwa prawnego nie stoją temu na przeszkodzie. Program Rozwoju 
Pieczy Zastępczej Powiatu Giżyckiego uchwala się na lata 2015-2017, w związku z tym 
zasadne jest określenie mocy obowiązującej w uchwale od 1.01.2015 roku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 
zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.39.2015  sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
Powiatu  Giżyckiego  na lata  2015 – 2017” została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Powiatu Giżyckiego do 
Stowarzyszenia  Wielkie Jeziora Mazurskie 2020. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zgodnie z § 9 ust. 1 Statutu Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie 2020 „Członkowie 
rzeczywiści są reprezentowani w Walnym Zebraniu Członków przez dwóch swoich 
przedstawicieli, w tym starostów, burmistrzów lub wójtów oraz wybranego i delegowanego 
przez radę gminy lub radę powiatu przedstawiciela”. W związku z powyższym zapisem każda 
z rad winna delegować dwóch przedstawicieli Powiatu Giżyckiego do reprezentowania 
w Stowarzyszeniu Wielkie Jeziora Mazurskie 2020. 
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Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu i jako radny, zarekomendował Wicestarostę M. 
Drzażdżewskiego. Uzasadniając stwierdził, że ww. od początku pracował nad powołaniem 
tego Stowarzyszenia, tworzył jego statut i strategię, najwięcej  wie  na jego temat. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski, zapytany, wyraził zgodę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy są inne kandydatury. 
Innych kandydatur nie przedstawiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.40.2015 w sprawie wyboru Mirosława Dariusza Drzażdżewskiego jako 
przedstawiciela Powiatu Giżyckiego do Stowarzyszenia  Wielkie Jeziora Mazurskie 2020 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie  przekazania skargi według właściwości. 
 
Skreślony z porządku obrad. 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie określenia 
jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich 
zatwierdzania. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
W chwili obecnej na wykazie samorządowych jednostek budżetowych gromadzących 
dochody na wydzielonych rachunkach, stanowiącym załącznik do wspomnianej uchwały 
figuruje Poradnia Psychologiczni- Pedagogiczna. Z dniem 1 października 2014 r. weszła ona 
(wraz z Powiatowym Ośrodkiem Doskonalenia Nauczycieli i Biblioteką Pedagogiczną) 
w skład zespołu placówek oświatowych pn. Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w 
Giżycku. Dlatego też należy dokonać zmian w dotychczasowym brzmieniu uchwały. 
Starosta wniósł autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na dopisaniu w §2 słowa: 
„podjęcia”. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.41.2015 zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w sprawie określenia 
jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich 
zatwierdzania została podjęta – stanowi załącznik nr 13. 
 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Dochody i wydatki: 
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Rozdz.80130 – dotyczy przyjęcia do realizacji nowego projektu pn. „Synergia na rzecz 
NEET-sów i kształcenie dualne”. Planowana kwota dofinansowania: 
160.282 zł (100%), z tego w 2015 r. 88.468 zł. Celem projektu jest wymiana doświadczeń 
i opracowanie skutków kształcenia dualnego, poprzez wyjazdy i praktyki w Estonii, na Litwie 
i w Polsce. 
Rozdz.85204 – dotyczy darowizny w kwocie 1.500 zł z Fundacji Muszkieterów 
z przeznaczeniem na wsparcie rodzinnego domu dziecka w Sterławkach Wielkich. 
Wydatki: 
Rozdz.75411 – dotyczy przesunięć środków w kwocie 3.168 zł w celu utworzenia nowego 
paragrafu (4520) z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za korzystanie ze środowiska 
(wywóz śmieci). 
Rozdz.85407 – dotyczy przesunięć środków w kwocie 7.500 zł w celu zakupu silnika do łodzi 
w Międzyszkolnej Bazie Sportów Wodnych (nowe zadanie inwestycyjne) 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV.42.2015 sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 19. Sprawy różne. 
1. Przewodnicząca Rady Powiatu - wyjaśniając sprawę zdjęcia z porządku obrad pkt. 16 -  
powiedziała, iż przekazując skargę do rozpatrzenia Staroście zasugerowała się, iż Skarżący 
prosi o informację w temacie wyłonienia firmy świadczącej usługi dostarczenia 
korespondencji. 
Odczytała notatkę służbową, którą w dniu 26.02.2015 sporządzono ze spotkania na powyższy 
temat:  
Giżycko, 26.02.2015 r.  - W dniu dzisiejszym o godz. 14:00 w Starostwie Powiatowym 
w Giżycku spotkali się: 1) Skarżący, 2) Pani Monika Łępicka-Gij, 3) Pani Lidia Należyty. Na 
spotkaniu ustalono, że: 
1) Pismo z dnia 26 stycznia 2015 r. złożone przez Skarżącego w sprawie przetargu na 
świadczenie usług pocztowych jest w jego rozumieniu skargą na działalność Starosty w 
zakresie potrzeby i sposobu wyłonienia firmy świadczącej usługi dostarczenia 
korespondencji. Wobec powyższego Skarżący wnosi o skierowanie swojej skargi do Komisji 
Rewizyjnej celem jej rozpatrzenia. 
2) Jednocześnie Skarżący wycofuje skargę z dnia 3 lutego 2015 r. na działanie 
Przewodniczącej Rady Powiatu.  
Podpisy ww. osób. 
Wobec takiej sytuacji Przewodnicząca Rady Powiatu postawiła wniosek  o skierowanie 
swojej skargi do Komisji Rewizyjnej celem jej rozpatrzenia. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek pod głosowania. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób. 
Skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
2. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła zebranym trójkę łyżwiarzy z Giżyckiego 
Stowarzyszenie Łyżwiarskie Czarne Pantery, którzy  zwrócili się z prośbą o uczestnictwo 
w sesji Rady Powiatu w Giżycku, aby podziękować za dofinansowanie i umożliwienie startu 
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w międzynarodowym maratonie łyżwiarskim na jeziorze Weissensee w Karyntii - Austria 
oraz wręczyć pamiątkę w postaci statuetki z zawodów.  
Goście opowiedzieli o maratonie: organizatorami maratonu Alternative Elfstedentocht 
Weissensee są Holendrzy zrzeszeni w Fundacji Sportów Zimowych (AEW) w Vallkewaard. 
Maraton odbył się 27 stycznia na jeziorze Weissensee w Karyntii - Austria, na dystansie 200 
km, ukończyło go 1130 łyżwiarzy - 170 kobiet i 960 mężczyzn. Członkowie Giżyckiego 
Stowarzyszenia Łyżwiarskiego Czarne Pantery uzyskali następujące czasy: Zdzisław 
Maliszewski: 8h:18 min:14 s, Leszek Lachowicz 8 h:42min:48 s, Anna Stankiewicz 8 h: 58 
min:4 s. Każdy zawodnik, który ukończył maraton otrzymał medal w postaci krzyża 
maltańskiego oraz specjalny certyfikat. Przed kilkunastu laty w maratonie startowali 
zawodnicy z Giżycka: Jan Lemancewicz, Andrzej Pikciun, Andrzej Lemieszek, Jerzy 
Marciniak, którzy zapisali swoją kartę na tym dystansie. Warto też przypomnieć, że w 1985 
roku maraton Alternative Elfstedentocht odbył się na jeziorze Kisajno w Giżycku.   
Starosta W. Strażewicz podziękował, w imieniu radnych oraz mieszkańców powiatu, za 
godne reprezentowanie powiatu na międzynarodowej niwie sportowej. Zawodnikom 
pogratulował kondycji, samozaparcia, wytrwałości i zamiłowania do łyżwiarstwa. 
Zebrani na sali burzliwymi oklaskami uhonorowali uczestników maratonu. 
 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 20. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 16.00 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


